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• Co s ekologickou zátěží po uranové těžbě? 

• Může nás zásobník plynu na Hájích nějak ohrozit? 

• Jsou vody čerpané ze zatopených dolů radioaktivní? 

• Budou odvaly z uranových dolů navždy dominantami 

krajiny na Příbramsku? 


